

16/06/ 2005

THE RUSSIAN POLITICAL TECHNOLOGIST ON THE NKR PARLIAMENTARY ELECTIONS

“I think the Parliamentary elections in Nagorno Karabakh will be one of the most transparent and fair ones in the history of the Karabakh Republic and will continue the baton of the last democratic elections in the NKR”, stated leader of the Moscow Consulting Firm which deals with political technologies and political consultations Vigen Badalian who is now in Stepanakert.

According to the expert, the NKR has enough bases for conducting fair and transparent elections.

“Everything depends on how well the observers from parties, candidates, alliances, etc will work. For some reason, I am inwardly sure that no “faults” or other violations will occur and voters themselves will not allow it”, the Russian political technologist said.

Vigen Badalian has experience in over 20 electoral campaigns in Russia and the Ukraine. He was at the backgrounds of the Karabakh television, the author of various broadcastings of famous Russian TV channels. He is a lecturer of the chair of public politics in the Highest School of Economy (Moscow).

CONSTRUCTION OF A NEW BUILDING FOR FAMILIES OF PERISHED PEOPLE BEGAN IN STEPANAKERT

After the destructive Azerbaijani-Karabakh war a wide-scaled construction-recovery process which lasts till today started in the Nagorno Karabakh Republic.

About twice more funds in comparison with the previous year, is allotted to the capital construction by the NKR state budget of 2005. The republic’s capital of Stepanakert is being actively developed. 2 new built houses have been recently commissioned. The proceeds from the flats – 442 million 247 thousand drams (about one million dollars) - went into the state budget.

On the instructions of NKR President Arkady Ghokhassian, this sum will be directed to the construction of a many-storied house which is already started. It is planned to grant all 45 flats of the house to families of those perished in the Azerbaijani-Karabakh war.

ՈՌԻՍԱՍՏԱՆՅԱՆ ՓՈՐՁԱԳԵՏԸ ԼՂՅ ԽՈՐՀՐԴԱՐԱՆԱԿԱՆ ԸՆՏՐՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐԻ ՄԱՍԻՆ

«Կարծում եմ, առաջիկա խորհրդարանական ընտրությունները կշարունակեն արդեն ձ-ավորված ժողովրդավարական ավանդույթները – ամենաարդար ու թափանցիկ ընտրություններից մեկը կդառնան Լեռնային Ղարաբաղի Հանրապետության պատմության մեջ»: Այդ մասին հայտարարել է այս օրերին Ստեփանակերտում գտնվող քաղաքական տեխնոլոգիաներով – խորհրդատվություններով զբաղվող մոսկովյան ֆիրմայի ղեկավար Վիգեն Բադալյանը:

Փորձագետի կարծիքով, ազնիվ – թափանցիկ ընտրություններ անցկացնելու համար ԼՂՀ-ում բավականաչափ հիմքեր կան: «Ամեն ինչ կախված է նրանից, թե ինչքան լավ կաշխատեն կուսակցությունների, թեկնածուների, դաշինքների դիտորդները: Ներքուստ համոզված եմ, որ խախտումներ չեն լինի, այդպիսի եր-ույթներ թույլ չեն տա իրենք՝ ընտրողները»:

Վիգեն Բադալյանը Ռուսաստանի Դաշնությունում ավելի քան 20 ընտրարշավների անցկացման փորձ ունի: Նա կանգնած էր Ղարաբաղի հեռուստատեսության ստեղծման ակունքներում, նրա հաղորդումները հեռարձակվել են ռուսական հայտնի հեռուստաալիքներով: Մեր համերկրացին միաժամանակ Մոսկվայի տնտեսագիտության բարձրագույն դպրոցի հանրային քաղաքականության ամբիոնի դասախոս է:

ԲՆԱԿԵԼԻ ԾԵՆՔ՝ ՉՈՅՎԱԾ ԱԶՍԱՄԱՐՏԻԿՆԵՐԻ ԸՆՏԱՆԻՔՆԵՐԻ ՀԱՄԱՐ

Ադրբեջանա-դարաբադյան ավերիչ պատերազմից հետո Լեռնային Ղարաբաղի Հանրապետությունում սկսվել է վերականգնողական լայնածավալ շինարարություն, որը շարունակվում է առայսօր:

ԼՂՀ 2005 թ. պետական բյուջեով կապիտալ շինարարությանը հատկացվել է գրեթե կրկնակի չափով ավել գումար, քան նախորդ տարում էր: Ակտիվորեն կառուցապատվում է ԼՂՀ մայրաքաղաք Ստեփանակերտը: Օրերս այստեղ շահագործման հանձնված երկու նորակառույց շենքերի բնակարանների վաճառքից ստացված ընդհանուր գումարը, որը կազմում է 442 մլն 247 հազար դրամ /մոտ 1 միլիոն ԱՄՆ դոլար/, մուտքագրվել է ԼՂՀ պետբյուջե:

ԼՂՀ նախագահ Արկադի Ղուկասյանի հանձնարարությամբ այդ գումարն անմիջապես ուղղվել է մայրաքաղաքում արդեն կառուցվող բազմահարկ բնակելի շենքի շինարարությանը: Նախատեսվում է նրա 45 բնակարաններն ամբողջովին – անվճար տրամադրել ադրբեջանա-դարաբադյան պատերազմում զոհված ազատամարտիկների ընտանիքներին:

Российский политтехнолог о парламентских выборах в НКР

«Думаю, парламентские выборы в Нагорном Карабахе будут одними из самых прозрачных и честных в истории карабахской республики и продолжат эстафету последних демократических выборов в НКР». Об этом заявил находившийся в эти дни в Степанакерте Виген Бадалян - руководитель московской консалтинговой фирмы, занимающейся политическими технологиями и политконсультациями

По мнению эксперта, для проведения честных и прозрачных выборов у НКР имеются достаточные основания.

«Все зависит от того, насколько хорошо будут работать наблюдатели от партий, кандидатов, блоков и др. Я почему-то внутренне уверен, что никаких «сбросов» и других нарушений не будет, да и избиратели сами не допустят этого», - сказал российский политтехнолог.

Виген Бадалян имеет опыт проведения более 20 выборных кампаний в России и в Украине. Стоял у истоков карабахского телевидения, был автором разных передач на известных российских телеканалах. Преподаватель кафедры публичной политики Высшей школы экономики (Москва).

В СТЕПАНАКЕРТЕ НАЧАЛОСЬ СТРОИТЕЛЬСТВО ЗДАНИЯ ДЛЯ СЕМЕЙ ПОГИБШИХ

После разрушительной азербайджано-карабахской войны в Нагорно-Карабахской Республике начался широкомасштабный строительно-восстановительный процесс, который продолжается по сей день.

Госбюджетом НКР 2005 года на капитальное строительство выделено почти вдвое больше средств, чем в предыдущем году. Активно обустроивается столица республики – г. Степанакерт. На днях были сданы в эксплуатацию 2 новостройки. Вырученная от продажи квартир сумма – 442 млн. 247 тыс. драмов (почти миллион долларов) поступила в госбюджет.

По поручению президента НКР Аркадия Гукасяна эта сумма будет непосредственно направлена на строительство в столице многоэтажного дома, сооружение которого уже началось. Все 45 квартир здания предусматривается бесплатно предоставить семьям погибших в азербайджано-карабахской войне.